

# Jabatan Penerangan adakan Program Perkampungan Sivik Lepas Ijazah

Oleh : Khartini Hamir  
Foto : Muhammad Asri Haji Awang Abas

BERAKAS, Ahad, 29 April. - Peserta perkampungan sivik lepasan ijazah merupakan bakal pemimpin yang akan mencetuskan 'survival' bangsa dan negara, dari itu mereka perlu diberikan kefahaman dan maklumat mengenai falsafah, aspirasi dan matlamat negara supaya mereka ini nanti akan dapat mengimbangi pengetahuan akademik mereka.

Sejajar dengan perkembangan semasa seperti peluang pekerjaan yang lebih mencabar, para peserta perlu didedahkan dengan pelbagai pengetahuan

dan pengalaman yang berguna sebagai persediaan mereka untuk mencari pekerjaan atau sebelum masuk ke alam pekerjaan.

Perkara tersebut antara yang ditekankan oleh Pemangku Pengarah Penerangan, Awang Mawardi bin Haji Mohammad pada Majlis Pembukaan Program Perkampungan Sivik Lepas Ijazah Negara Brunei Darussalam Kali Pertama 2018 yang diadakan di Dewan Auditorium, Bangunan Tambahan Jabatan Penerangan, di sini.

Tambahnya, program tersebut

diharapkan menjadi salah satu platform bagi mempersiapkan diri sebagai generasi berawawasan, berkualiti, memiliki kemahiran tinggi serta mampu berfikir tanpa mengharap bantuan orang lain.

"Pada masa yang sama, para lepasan ijazah diharap akan mampu berfikir secara kreatif dan kritis, khususnya untuk mencapai Wawasan 2035, sekali gus mampu merebut peluang-peluang pekerjaan, bukan saja di sektor kerajaan, tetapi juga di sektor swasta," tegas beliau lagi.

Program kelolaan Jabatan Penerangan melalui Unit Kenegaraan Bahagian Kenegaraan dan Kemasyarakatan tersebut melibatkan seramai 20 peserta terdiri daripada lepasan ijazah dari institusi-institusi pengajian tinggi dalam dan luar negara, yang mana mereka akan berkampung selama enam hari lima malam (29 April - 4 Mei) di Dewan Kompleks Sukan Sungai Kebun.

Selain menjalani sesi Ice Breaking dan Team Building yang dikendalikan oleh Outward Bound Brunei Darussalam (OBBB), para peserta juga berpeluang untuk mengikuti pelbagai bentuk sesi perkampungan termasuk taklimat dan sesi dialog, lawatan ke jabatan-jabatan kerajaan dan swasta termasuk perusahaan kecil dan sederhana, sesi percambahan fikiran secara berkumpulan, aktiviti berpasukan, sukan dan riadah, aktiviti keagamaan serta kempen kebersihan.



PEMANGKU Pengarah Penerangan, Awang Mawardi bin Haji Mohammad ketika ucapan alu-aluan pada Majlis Pembukaan Program Perkampungan Sivik Lepas Ijazah Negara Brunei Darussalam Kali Pertama 2018.

Terdahulu, taklimat ringkas mengenai program berkenaan disampaikan oleh Ketua Unit Kenegaraan, Bahagian Kenegaraan dan Kemasyarakatan, Dayang Hajah Hamsah binti Datu Kerna Haji Jaya.

Program berkenaan merupakan satu projek yang dilaksanakan melalui strategi kerja jabatan, iaitu 'Komunikasi Bersemuka' selaras dengan visi jabatan, sebagai salah satu agensi peneraju kerajaan dalam menyampaikan dan membarigakan maklumat rasmi kerajaan.

Selain itu, program tersebut juga menjadi platform ke arah melengkapkan para peserta untuk mampu berdaya saing, mampu mendepani segala cabaran dan mampu merebut peluang-peluang pekerjaan.

Program itu telah dikendalikan sejak tahun 1976 ini bukan sahaja memfokuskan kepada lepasan ijazah seberang laut tetapi kini dilartakan kepada lepasan ijazah tempatan yang belum bekerja atau yang berminat untuk menjadi pengusaha.



ANTARA peserta yang menyertai Program Perkampungan Sivik Lepas Ijazah Negara Brunei Darussalam Kali Pertama 2018.

## Team Building wujudkan semangat kerja berpasukan

BANDAR SERI BEGAWAN, Ahad, 29 April. - Dalam meningkatkan kekuatan rohani, fizikal dan mental bagi mempersiapkan diri sebelum berkhidmat, sama ada dalam peringkat swasta, kerajaan atau persendirian, satu aktiviti Program Team Building Perkampungan Sivik diadakan bagi para mahasiswa dan mahasiswi lepasan ijazah.

Mahasiswa dan mahasiswi terdiri daripada 20 orang lepasan ijazah dari dalam dan luar negara, iaitu United Kingdom, Mesir, Malaysia, Australia, Universiti Brunei Darussalam, Universiti Teknologi Brunei (UTB) dan Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA).

Aktiviti tersebut dikendalikan oleh jurulatih-jurulatih dari Outward Bound Brunei Darussalam, iaitu Awang Mohd. Luqman @ Suhardy bin Kamaluddin.

Perkampungan Sivik berjalan selama enam hari lima malam yang bermula hari ini hingga 4 Mei 2018, bertempat di Dewan Kompleks Sukan Sungai Kebun, Mukim Sungai Kebun, di sini.

Aktiviti hari pertama dimulakan dengan sesi suai kenal diikuti dengan Sembahyang Fardu Zuhur dan diteruskan dengan 'Team Building', Sembahyang Fardu Maghrib, bacaan Surah Yaa Siin dan Ratib Al-Attas, Sembahyang Fardu Isyak dan diakhiri dengan

aktiviti berkumpulan, iaitu Percambahan Minda.

Team Building tersebut diadakan untuk memberikan ruang kepada para peserta berkenalan sesama mereka, dan mewujudkan semangat kerja berpasukan, di samping memperkukuhkan hubungan dalam mencapai apa yang diingini.

Berita dan Foto :  
Aimi Sani

Antara objektif Perkampungan Sivik ialah memupuk dan menanam semangat kenegaraan yang berteraskan falsafah negara Melayu Islam Beraja dan

memberikan ruang untuk berbilang dan memahami keperluan semasa bagi kemajuan bangsa dan negara dalam pelbagai bidang.



ANTARA aktiviti Program Team Building Perkampungan Sivik diadakan bagi para mahasiswa dan mahasiswi lepasan ijazah.



# MINDA

## PEMBACA

**Serlahkan kreativiti penulisan awda dengan menyertai ruangan ini :**

**TAJUK-TAJUK MINDA PEMBACA :**

1. 'Hargai Hubungan Dengan Keluarga'. Tarikh Tutup : 2 Mei 2018
2. 'Air Kosong Penawar Pelbagai Penyakit'. Tarikh Tutup : 9 Mei 2018
3. 'Piata Hassanall Bolkih Pukup Perpaduan Belia ASEAN'. Tarikh Tutup : 16 Mei 2018

**Terma dan Syarat :**

1. Penyertaan dibuka kepada remaja yang berusia Ingkungan 15 hingga 25 tahun, yang terdiri daripada rakyat dan penduduk Negara Brunei Darussalam kecuali warga Jabatan Penerangan.
2. Pendapat awda hendaklah ditaip jarak langkau dua baris dan panjang pendapat awda mestilah antara 200 hingga 300 patah perkataan.
3. Nama penuh, nombor kad pengenalan, alamat lengkap dan nombor telefon hendaklah disertakan dan dihantar kepada :

**Sidang Pengarang, Minda Pembaca,**  
Bahagian PELITA BRUNEI, Jabatan Penerangan,  
Lapangan Terbang Lama, Berakas,  
Bandar Seri Begawan, BB3510,  
Negara Brunei Darussalam atau melalui e-mel:  
[pelita.brunei@information.gov.bn](mailto:pelita.brunei@information.gov.bn)

**Tunggu apa lagi ... Hantarkan pendapat awda sekarang**

Menangi

# BND75

Setiap Minggu